

VT 180 CLEAN-FOOD

REACH
&
ROHS

FDA
21 CFR
178.3297

USP
Class 6

ISO
10933

应用 APPLICATION

软管用于输送牛奶、葡萄酒、啤酒、果汁、酒精饮料和液态非脂肪食品、中等浓度的酸和基本物质。

The hose is used for conveying milk, wine, beer, fruit juice, alcoholic beverages and liquid non-fatty foodstuffs, medium concentrated acids and bases.

描述 Description

软管光滑、白色、无毒、不耐油、三元乙丙橡胶、食品质量根据D.M.21/03/73和F.D.A.21 CFR 177.2600,增强合成层,外层光滑,合成橡胶,蓝色,耐磨,耐老化,耐臭氧,织物处理。

The hose is smooth, white, non-toxic, not oil-resistant, made of EPDM rubber, food quality according to D.M.21/03/73 and F.D.A.21 CFR 177.2600, with reinforced synthetic layers, smooth outer layer synthetic rubber, blue, wear-resistant, aging-resistant, ozone-resistant, and fabric treated.

技术特点 Technical features

技术参数:/

工作压力:10bar

爆破压力:30bar

温度范围:-40°C/+120°C, 饱和或过热蒸汽:最高到165°C工作压力为6bar。

适用规格:符合或超过USA3A卫生标准第二类 and USDA的要求尺寸公差符合ISO1307-1997.

Technical parameters: /

Working pressure: 10 bar

Burst pressure: 30 bar

Temperature range: -40°C/ 120°C for saturated or superheated steam: up to 165°C at a working pressure of 6 bar.

Available sizes: Complies with or exceeds requirements of USA3A Sanitary Standard Class II and USDA Dimensions tolerances comply with ISO1307-1997.



内径 (mm)	外径 (mm)	工作压力 (bar)	爆破压力 (bar)	重量 (kg/m)
8	17	10	30	0.25
10	19	10	30	0.29
13	23.5	10	30	0.41
16	26.5	10	30	0.47
19	29.5	10	30	0.54
25	37	10	30	0.76
32	48	10	30	1.38
38	56.5	10	30	1.86
40	60	10	30	2.10
51	73	10	30	2.91
63.5	88	10	30	3.57
70	91	10	30	3.87
76	105	10	30	5.50
80	110	10	30	6.00
102	132	10	30	7.41